
 

 

 

 

Årsberetning 2024 

Virksomhet 

Foreningens formål er å spre kunnskap og vekke interesse for spørsmål knyttet til fornybar 

energi og energibærere, og bærekraftig omstilling av energisystemet. Foreningen skal fronte 

temaer som er knyttet til bærekraftig omstilling av energisystemet ved foredrag og 

diskusjoner. Foreningen skal fremme saklig argumentasjon og bidra til en opplyst 

samfunnsdebatt. Videre har foreningen som mål at våre arrangementer skal være en 

attraktiv møteplass for teknologi- og samfunnsengasjerte mennesker som ønsker å få 

fornyet sin kunnskap, utvide sin forståelse og utveksle meninger. 

Medlemmer 

Flere av Polyteknisk forening sine bedriftsmedlemmer og private medlemmer har sitt sete i 

energibransjen. Gjennom sin fortsatte, digitale satsning i 2024 har også Polyteknisk forening 

nådd ut til flere medlemmer og inngått samarbeid med flere partnere. PF Energi ønsker å 

bidra i videreutviklingen av fysiske og digitale arenaer for våre medlemmer. 

Styrets sammensetning 

Styret har hatt følgende sammensetning i perioden 

 

Eivind Magnus – THEMA Consulting (styreleder) 

Bjarne Børresen - Multiconsult  (styremedlem) 

Tone Knudsen - Statkraft (styremedlem)  

Hanne Cecilie Geirbo – OsloMet (styremedlem) 

Ingeborg Løkka – Statnett (styremedlem) 

Alis Tefre – Equinor (styremedlem) 

Jan-Erik Berre (styremedlem) 

Egil Birkemoe (styremedlem) 

  

I 2024 har styret bestått av styreleder og syv styremedlemmer. 

Styret har bred og god sammensetning fra energibransjen, med en balanse i kjønn og alder. 

Dette er det ønskelig å ivareta i framtiden. 

Sammenslåing av PF Energi og PF Petroleum og fornybar. 

Hovedstyret i Polyteknisk forening vedtok i januar 2024 å slå sammen nettverkene for Energi 

og Petroleum og fornybar. Begrunnelsen var blant annet en del overlapp mellom de to 

nettverkene og at en sammenslåing ville styrke arbeidet med å utvikle innhold på 

energiområdet. Sammenslåingen medførte at tre styremedlemmer i PF Petroleum og 

fornybar sluttet seg til PF Energi sitt styre. De tre nye styremedlemmene i PF Energi er; 

 



 

 

 

Styrets arbeid 

I 2024 er det avholdt regelmessige styremøter. De fleste har blitt avholdt via Teams, men vi 

har også hatt fysiske styremøter. Hovedfokus i møtene har vært møteplanlegging, 

evaluering av møter, samt orientering og diskusjon om øvrig aktivitet i Polyteknisk forening.  

Arrangement i foreningens regi 

Foreningen skal satse på arrangementer som vektlegger kunnskapsformidling, og legger til 

rette for nettverksbygging. Vi har hatt som mål om å fremme talenter på tvers av alder, kjønn 

og annen bakgrunn fra kraftbransjen, akademia og politikken.  

 

PF Energi-nettverket arrangerte 4 fysiske møter i løpet av 2024. Tidspunkt og temaene var; 

27.02.2024 Elektrifisering av Melkøya: Hva betyr det egentlig? 

24.04.2024 Hva er fremtiden for kjernekraft i Norge? 

07.05.2024 Køordning for tilknytning til strømnett: Funker det? 

22.10.2024 Elektrifisering av norsk sokkel for å nå klimamålene i 2030: Er det mulig? 
 

Et møte om energiforskning som var berammet til november ble utsatt til januar 2025 og da 

som en podcast. 

 

I de senere årene har nettverket også vært engasjert i utvikling i podcast serier utenfor de 

ordinære møtene. Høsten 2023 startet arbeidet med en ny serie med arbeidstittel 

«Strømforsyningens kulturhistorie». Første episode, 

• Fra lyslinjer til mostermasterble lansert i september 2024.  

 

Økonomi 

Polyteknisk Forenings inntekter kommer fra kontingenter fra privatmedlemmer, bedrifts- og 

organisasjonsmedlemmer og foreningens samarbeidspartnere. Polyteknisk Forening mottar 

ingen offentlig grunnstøtte. For mer informasjon henvises det til årsberetning og regnskap for 

Polyteknisk forening.  

 

PF Energi fikk et overskudd i 2024 på NOK 181 089. De totale inntektene som består av 

renteinntekter på høyrentekonto og verdistigning på det globale indeksfondet, utgjorde NOK 

212 370.  Renteinntektene på bankinnskudd kom på NOK 44 738, mens verdistigningen på 

indeksfondet ble NOK 167 632.   

 

Direkte kostnader forbundet med PF Energi sine arrangementer og ekstern regnskapsføring 

har i 2024 blitt dekket av avkastningen til Energiforeningens fond i henhold til vedtektene.  

Kostnader knyttet til lokaler, markedsføring, sekretariat og revisor inngår i driftsresultatet til 

polyteknisk forening. PF Energi har i 2024 dekket kr 13 780 av disse kostnadene. I tillegg 

dekker PF Energi kr 17 500,- i forvaltningskostnader. 

 

I henhold til tidligere vedtak på Generalforsamling har deler av Energifondet blitt overført i 2 

omganger til et globalt indeksfond på til sammen NOK 400.000. I juli 2024 ble det solgt 



 

 

 

andeler for 200 000 kroner, som ga en realisert gevinst på 89 024 kroner.  Indeksfondet 

hadde en verdi ved utgangen av 2024 på 56 601 kroner.  

 

Inngående balanse på energifondet per 1.1.2023 var 1 546 042 kroner. Utgående balanse 

for fondet 31.12.2022 var NOK   1 727 131..  

 

 

  

 

 

Oslo 21. mai 2022 
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 Resultat 2024  

   

   
Møtekostnader og utlegg -13 780 

Forvaltningskostnader -17 500 

Driftsresultat  -31 280 

   
Renteinntekter Pareto Bank 44 738 

Verdiendring DNB indeksfond 167 632 

Totale finansinntekter 212 370 

   
Resultat  181 089 

   

   

 Balanse 31.12 2024 

   
Konto Pareto bank 1 170 530 

DNB global indeksfons 556 601 

Totale aktiva  1 727 131 

   
Egenkapital energifondet 1 727 131 

 

 

 

 

 

 

 

 

      


